



DARKTOWER

泰昌园区

(Tai Chang Industrial Park)

Examples of what we learn by looking
at Chinese Telegram ...

“Dog Pushing” is the pre-financial role in “Pig Butchering” scams.
Many Chinese language gossip groups exist to discuss what happens in the scam compounds

In this example the gossip is about “a bad employee”

#Myanmar Exposed 17, the run-away dog from the Taichang Industrial Park in Mawdaw!

Not returning borrowed money, stealing customers, extorting the original company, and flipping the script once in Thailand!

Known as 17, originally a manager at the Taichang Industrial Park, Mawdaw has a tight situation, so we asked them to safely bring him and his accomplices from the park to Thailand.

However, as soon as he landed, he immediately flipped the script! He led people to run away, stole customers from the original company, and borrowed money without returning it, being persistent in extorting his former employer!

This traitor even ate the running cost, being extremely ungrateful and disloyal! All brothers and bosses in Southeast Asia who see this person 17 should immediately lock the door and report to the police!

If you have any clues, we will reward you heavily! This animal is not worthy of being in the circle! 17, you're waiting!

<https://t.me/xigangbaishitong168/3248>



Sihanoukville Diary | Park News | Dog Push Gossip

92,505 subscribers

Sihanoukville Diary Channel focuses on news and events in Sihanoukville and Southeast Asia, providing 24/7 rolling updates on regional hot topics and breaking news, keeping you informed of everything big and small. This kind of park news,...



#缅甸曝光 妙瓦底泰昌园区跑路狗17！

借钱不还、偷客户、敲诈原公司，接到泰国秒翻脸！

外号17，原泰昌园区管理，妙瓦底风声紧，求我们把他和同伙从园区安全接到泰国

结果脚一落地，立马变脸！带着人跑路，卷走原公司客户，还到处借钱不还，死皮赖脸敲诈老东家！

这白眼狼连跑路费都吃，忘恩负义到极点！东南亚所有兄弟老板看见17这号人，直接锁门报警！

有线索必重谢！这种畜生不配在圈子里混！17，你等着

Other times the gossip is to expose a bad manager or director



Major Events for Chinese in Southeast Asia, Myanmar, and the Asia-Pacific Region

108,441 subscribers

The Southeast Asia, Myanmar, and Asia-Pacific News Channel focuses on the latest news and updates for overseas Chinese in Southeast Asia, sharing their life stories and seeking help. It brings you all the happenings, big and small, of the...



PLC·公安部全国人口信息库



姓名 张晓彬
性别 男 民族 汉族
出生日期 1989年12月28日
身份证号码 350526198912280031
户口地址: 福建省泉州市德化县龙浔镇浔东
东区107号

网友曝光 # 张晓彬 # 诈骗公司骨干成员 # 泰昌园区 人贩子、逼死员工、绑架勒索敲诈、十恶不赦必须红色铁拳惩戒 # 中国公安 # 中国刑侦

妙瓦底泰昌园区 负责人外号 小马 他的大老板叫 东来, 大型电诈盘口 涉及买卖人口 做中国盘诈骗国人 拖欠合伙人资金 缅甸妙瓦底, 泰昌园区幕后人, 原名: 张晓彬, 化名 小马。此人猪狗不如, 专门坑害熟人, 利用同乡之情到处骗人, 把团队拉到园区进行各种高压, 打人电人都是家常便饭, 导致多名员工自杀, 做尽伤天害理的事情。最后还坑害代理15万U, 多次沟通无果, 赖账, 人在做天在看, 苍天饶过谁。

国内地址:
福建省泉州市德化县诗墩257安盛7楼张晓斌
福建省厦门市五缘湾湿地公园茶油香
福建省厦门市思明区龙虎路921号茶油香
福建省厦门市思明区鹭江道厦门宾馆8楼茶油香
微信z13599930006
手机支付宝同号1359993006
车辆信息:闽D.A8Q35

17.7K 7:31 PM



<https://t.me/jianpuzhai2222/13479>

Netizens exposed Zhang Xiaobin as a key member of a fraudulent company in Taichang Industrial Park. He was accused of human trafficking, driving employees to suicide, kidnapping, extortion, and other heinous crimes that must be punished with the iron fist of the Chinese police. #ChinaPolice #ChinaCriminalInvestigation

The person in charge of the Myawaddy Thai Chang Industrial Park, nicknamed "Little Ma," and his boss, Dong Lai, run a large-scale telecom fraud scheme involving human trafficking, defrauding Chinese citizens, and owing funds to their partners.

The mastermind behind the Taichang Industrial Park in Myawaddy, Myanmar, whose real name is Zhang Xiaobin and goes by the alias Xiao Ma, is a despicable person who preys on acquaintances, exploiting hometown ties to scam people. He lures his team to the park and subjects them to various forms of high-pressure tactics, including physical assault and electrocution, which has led to the suicides of several employees. He has committed countless heinous acts. Finally, he defrauded his agents of 150,000 USDT, refusing to pay despite repeated attempts to resolve the issue. Heaven sees what he has done; no one can escape its judgment.

Domestic Addresses:

Zhang Xiaobin, 7th Floor, Ansheng Building, No. 257 Shidun, Dehua County, Quanzhou City, Fujian Province;

Tea Oil Shop, Wuyuan Bay Wetland Park, Xiamen City, Fujian Province;

Tea Oil Shop, No. 921 Longhu Road, Siming District, Xiamen City, Fujian Province;

Tea Oil Shop, 8th Floor, Xiamen Hotel, Lujiang Road, Siming District, Xiamen City, Fujian Province;

WeChat: z13599930006;

Mobile/Alipay: 1359993006;

Vehicle Information: Fujian D.A8Q35

妙瓦底泰昌园区 (Myawady Tai Chang Industrial Park)

This post exposes the torture and abuse wielded at Tai Chang



<https://t.me/xigangbaishitong168/2366>

#群友爆料：妙瓦底泰昌园区，公司名字不报，因为老板都是好人，有格局，按规矩做事。但是下面的管理很难让人信服。

妙瓦底泰昌园区7号楼3楼大办公室日本精聊总监湖南娄底人太阳，从特区一直到妙瓦底东风园区，妙瓦底泰昌园区，在特区和东风园区的时候公司一片和谐，大家每天都在开心的工作！

但是自从因为老街战争，东风园区开放，公司搬到泰昌园区，让太阳担任团长，再到总监以后，公司的风气就改变了，打人，高压，兵站，太阳给老板的感觉是积极，对待客户认真有责任心，但是这些都是表象，从太阳担任团长开始就一直不断的给下面的员工施压，打瞌睡直接就是高额罚款。扪心自问一下，每天上十八个小时的班你不打瞌睡吗？自己每天从早睡到晚，不是在飞机就是在WhatsApp聊鸡婆和扶手。

自己不开心了就拿底下的员工来出气，说自己在家的老婆跑掉了，所以大家更应该赚钱，然后体罚殴打员工，齐总你就可以给自己找各种各实际样的理由，员工只要说一点原因，你就是直接干。（你吝啬，又不帅，走路像女人，嘴又毒，有哪个女人会喜欢你呢？？）实际上的太阳，一味强压，吝啬抠搜，拉帮结派。

在太阳担任总监以后开始猎鹰计划，猎鹰计划就是让员工只能吃泡面，从早上5点开始上班，一直到晚上11点，一天上班18个小时，还有300抗水上下蹲，平板支撑一个小时之类的体罚都是出自齐总监，如果期间员工做不动了，就安排缅甸籍督查小杨拉进会议室，请员工吃组合拳或者是PC管，甚至有人因为快拍没发，被打了70多棍！

并且因为员工或者管理没有业绩，就送人进兵站，最高峰的时候一次性送了7个人进兵站，都是因为没有业绩，其中一半以上都是40岁以上的人，齐总监，你有没有想过自己也是个有父母的人，日本盘需要转变聊天习惯思路，并且要求丰富的词汇，一味的强压但是对员工业务还是没有任何转变，你有没有想过你的父母。

泰昌园区的兵站有多恐怖很多人都知道，手铐吊着24小时内不准睡觉，还有马鞭，棒球棒，电棍，电棍，PC管一系列刑具，进了兵站的人每个人出来浑身是伤，还要让人家发表进兵站的感受，齐总你真的有心吗？

吝啬抠搜，员工做出业绩就跟你有功劳，即使是这个客户在开出来之前你都不知道的你也要收取员工的钱，请你会所KTV包夜，员工的钱不是钱吗，员工也不能不给，否则就会在工作上遭到针对，只要下个月没有业绩，那就是钱赚够了，摆烂，所以每个员工在做出大业绩以后都要请齐总监包夜，老板一定要彻查这件事，有很多事情大家心里都清楚，只是长期受到压迫，没有人敢说出来，这样下去只会寒了大家的心！

齐总，希望你能够真正把底下的员工当成是自己的家人，而不是每天喊一家人，实际上把大家都当你圈养的宠物，不怕贼偷，就怕贼惦记，我会一直盯着你，直到挖出你的信息来。

虽然我现在已经离开公司了，但是听说现在公司搬到柬埔寨了，昔日一起喝酒加班的兄弟过的还好吗？

#Group member's report: Myawaddy Taichang Industrial Park, company name not disclosed because the bosses are all good people, have vision, and follow the rules. However, the management below is hard to trust.

The large office on the 3rd floor of Building 7 in the Myawaddy Taichang Industrial Park, headed by a Japanese chatbot, is run by Taiyang, a native of Loudi, Hunan. He worked in the Special Economic Zone, then moved to the Dongfeng Industrial Park, and now the Taichang Industrial Park. In the Special Economic Zone and Dongfeng Industrial Park, the company was harmonious, and everyone worked happily every day!

However, since the Laogai conflict, the Dongfeng Industrial Park opened, and the company moved to the Taichang Industrial Park. After Taiyang became the team leader, and then director, the company atmosphere changed drastically. There's been physical abuse, high pressure, and a lot of fighting. Taiyang gives the impression of being positive, serious, and responsible towards clients, but these are just facades. From the moment he became team leader, he has constantly pressured his subordinates; even dozing off results in hefty fines. Ask yourself honestly, wouldn't you doze off working 18 hours a day? I sleep from morning till night, either on a plane or chatting on WhatsApp.

When he's unhappy, he takes it out on his employees. He'll say things like his wife ran away, so everyone should work even harder to earn money. Then he'll physically punish and beat them. Mr. Qi, you can find all sorts of plausible reasons for yourself, and if an employee offers even the slightest excuse, you'll immediately take action. (You're stingy, not handsome, walk like a woman, and have a sharp tongue—what woman would like you?) In reality, Mr. Qi is a man of constant oppression, stingy, and factionalism.

After becoming director, he started Project Falcon. Project Falcon meant employees were only allowed to eat instant noodles, working from 5 AM to 11 PM—18 hours a day. He also imposed physical punishments like 300 water-resistant squats and an hour of planking. If an employee couldn't keep up, he'd have a Burmese inspector, Xiao Yang, drag them into the meeting room and subject them to a series of punches or torture with a quiver. Someone was even beaten over 70 times for not submitting a quick video clip!

Furthermore, because employees or managers lacked performance, they were sent to military detention centers. At its peak, seven people were sent at once, all for poor performance, and more than half of them were over 40 years old. Director Qi, have you ever thought about the fact that you also have parents? You're demanding a change in communication habits and a richer vocabulary, but this relentless pressure hasn't improved employee performance. Have you ever thought about your parents?

Many people know how terrifying the military detention centers in **Taichang Industrial Park** are. They were handcuffed and suspended for 24 hours without sleep, and subjected to a series of torture instruments including whips, baseball bats, batons, electric batons, and PVC pipes. Everyone who went to these detention centers came out covered in injuries, and they were even forced to share their experiences. Director Qi, do you really have a heart?

Stingy and miserly, he takes credit for every employee's performance, even for clients he didn't know about beforehand. He charges employees for everything, from nights at KTVs to private parties. Employees can't refuse; otherwise, they face retaliation. If a month's performance isn't good, it's considered "enough money" and they're considered lazy. So, every employee who achieves a big result has to treat Director Qi to an all-nighter. The boss must thoroughly investigate this. Everyone knows the truth, but due to long-term oppression, no one dares to speak out. This will only demoralize everyone!

His exploitative management isn't just about charging employees; it extends to daily expenses. He makes different team leaders treat him to meals, and team leaders can't refuse. Otherwise, if there's a problem at work, they have to report it to the boss, saying the team leaders aren't following his orders and that's why performance is bad. Over time, most team leaders resent him, but he's a one-man show, and no one can escape his clutches. He won't even sell a pack of betel nuts. Director Qi, are you saving your money to bribe your way out of trouble?

I know the boss will see this post. The company treats everyone well and has never put employees in any dangerous situations. However, the biggest danger for everyone usually comes from "Sun" (the director).

If physical punishment, corporal punishment, and sending employees to military posts are all to motivate the pushers to make money, and using certain methods to get employees to earn the money they want is inevitable, I agree that many people do need to be pushed. But I want to ask, is treating "Sun" to an all-nighter to achieve sales targets also for the sake of sales? Is treating "Sun" to dinner also a help to business? Is it buying one's career? In reality, how many managers in the company have complaints?

General Manager Qi, I hope you can truly treat your employees as family, instead of just calling them "family" every day and actually treating everyone like pets you keep. It's not that I'm afraid of thieves stealing, it's that I'm afraid of thieves eyeing you. I will keep an eye on you until I dig out your information.

Although I have already left the company, I heard that the company has moved to Cambodia. How are the brothers I used to drink and work overtime with doing?



Myanmar News/Asia
Pacific News/Southeast
Asia
News/Chigua/Breaking
News/(အထူးသတင်းများ)
Myanmar Landscape
(မြန်မာရှုခင်းအလှ
များ)/Burmese Beauty
(မြန်မာInternet celebrity
beauty)

2,306 subscribers

(Updated daily, Myanmar news/Asia-Pacific
news/Southeast Asia news/

Eat melons/Breaking news/Myanmar
scenery/Myanmar beauties)...

<https://t.me/Myanmar0809/28264>



#网友曝光 #跑路狗

此人外号17 在原妙瓦底 老泰昌园区
公司任职管理人员，介于妙瓦底形
式紧张，他们陆续撤退

由于路线不通 此人找到我们这边叫
我们接他们出来，然后我们把他安
全接到泰国 伙同一个人在泰逃跑。

他们公司的负责人找到我们说此人
离职期间到处借钱，还带走原有单
位的客户，现在还不断的威胁敲诈
原公司，像这种忘恩负义

白眼狼的畜生 望哪个兄弟公司接到
了注意 !! 现在不仅跑朋友借的钱，
跑路费，还敲诈勒索原公司，我作
为一名司机都已经看不下去了，#望
东南亚的各位兄弟老板避雷。

#当事人澄清

我是妙瓦底 #交克村泰昌园区出来的，泰昌园区 2 号楼 2 楼 鑫源公司
(以前叫 CF 公司)。

主管是 辰东、总监 林萧，老板 #何在勇，而林萧是何在勇的儿子。

我在 2023 年 11 月 被名为 陈峰 的人卖到这个地方，代理是 龙五。”
这个公司涉及买卖人口、打人、体罚、关小黑屋，各位应该都知道新
泰昌园区的臭名。

因为妙瓦底的形式不好，准备把我们转移到三佛塔的新建园区。我
在泰国的时候跑了，最终被原公司曝光。

我想请问原公司的 辰东主管、林萧总监、龙五代理、陈峰老板

你们可能是不考虑回家的人，你们没有爹妈生？没有家人？不代表
我没有家人，不代表我不回家。我知道我发这篇帖子对你们没有任何
影响。

我也想请问那个司机：你是怎么知道得这么清楚的？
还有，为什么我明明在 新泰昌，你们非说我在 老泰昌？是怕你们新泰昌
的名声更臭吗？

我再问一句，为什么叫那个人录视频时，还要一边看着手机念？

今天是我照片出现在这里，我们就来看看——明天你们的照片会不会出
现在这里。

#Clarification from the Party Involved

I am from the **Taichang Industrial Park** in Kyaukthong, Myawaddy. Myawaddy's Xinyuan Company (formerly CF Company) was located on the 2nd floor of Building 2 in the Taichang Industrial Park.

The supervisor was Chen Dong, the director was Lin Xiao, and the boss was He Zaiyong. Lin Xiao is He Zaiyong's son.

In November 2023, I was sold to this place by a man named Chen Feng, with Long Wu as the agent. This company is involved in human trafficking, beatings, corporal punishment, and confinement. Everyone should know the notorious reputation of the new Taichang Industrial Park.

Because the situation in Myawaddy is bad, they are preparing to relocate us to the newly built park at the Three Pagodas. I ran away while I was in Thailand, but was eventually exposed by the original company.

I would like to ask the former company's supervisor Chen Dong, director Lin Xiao, agent Long Wu, and boss Chen Feng:

You may not consider going home, but just because you don't have parents or family doesn't mean I don't have family or won't go home. I know that posting this will have no impact on you.

I'd also like to ask that driver: How did you know all this so clearly?

Also, why do you insist I'm in Lao Taichang when I'm clearly in Xin Taichang? Are you afraid of making Xin Taichang's reputation even worse?

I have another question: Why did you have that person read from their phone while recording the video?

Today my photo is here, let's see—tomorrow your photos will be here too.

Other parks are also frequently listed and discussed <https://t.me/baoguangbctv/27643>



"#网友投稿" #缅媒报道：目前，只有 KK 园区 出现大规模逃跑事件，但妙瓦底境内的其他诈骗园区（如 UK、999、969、1号码头、18码头等）依然照常运营，并未受到影响。

据业内人士及当地居民透露：妙瓦底境内主要诈骗园区包括：
UK、969、999、1号码头、12号码头、18码头、25码头等。
• 御龙湾和 100英亩园区、Shwe Nyaungpin（24号码头）

• 早期的 KK Park 原名为“AA园区”，
内部分为 AA 1 至 AA 18 多个园区；
此外，还有“Min Letpan（环亚园区）”、“Phlu（普鲁园区）”、“Kyauk Khat（交克园区）”等多个诈骗基地。

#Netizen Submission #Myanmar Media Report: Currently, only the KK Park has experienced a large-scale escape incident,

but other scam parks in Myawaddy (such as UK, 999, 969, Pier 1, Pier 18, etc.) are still operating normally and have not been affected.

According to industry insiders and local residents, the main scam parks in Myawaddy include:

UK, 969, 999, Pier 1, Pier 12, Pier 18, Pier 25, etc.

- Yulong Bay and 100-acre park, Shwe Nyaungpin (Pier 24)

- The original KK Park was named "AA Park,"

which was divided into several parks from AA 1 to AA 18;

In addition, there are several other scam bases such as "Min Letpan (Huanya Park)," "Phlu (Phlu Park)," and "Kyauk Khat (Kyauk Park)."



泰国新闻
TAIGUOXINWEN
@ceonuan

November 20th

ကျားဖျံကို မြန်မာ့ပြည်ထောင်စု အမြစ်ပြတ်ချေမှုန်းမယ်
အမေရိကန်ပါဝင်မှု လျှို့ဝှက်အာရုံခံခံရ



Burmese Propaganda
Example ...



#特大新闻

妙瓦底县内， 缅甸军目前已清剿、正在清剿以及即将开展清剿行动的区域如下：

KK 园区 —— 已清剿、清理完毕

AA 园区 —— 将于 25 日 开始清剿

环亚园区 —— 将于 26 日 开始清剿

亚太城水沟谷 —— 正在清剿中

御龙湾园区 —— 将于 27 日 开始清剿

泰昌园区 —— 将于 28 日 开始清剿

东美园区 —— 将于 29 日 开始清剿

世纪园区 —— 将于 30 日 开始清剿

妙瓦底交克园区 —— 将于 1 日 开始清剿

Waw Lay (瓦雷) —— 将于 5 日 开始清剿

缅甸军通知称， 缅甸瓦底县内所有正在进行“清剿行动”的区域， 将在 12月10 日前全部清理完毕， 特此向公众及国际社会发布公告。

PS : Waw Lay (瓦雷) 这小编不知道中文的叫法， 知道的可以留在评论区。

#BREAKING NEWS

In Mawlamyine County, the Myanmar military has currently cleared, is currently clearing, and will soon conduct clearing operations in the following areas:

KK Area —— Already cleared and cleaned up

AA Area —— Will start clearing on the 25th

Ring Asia Area —— Will start clearing on the 26th

Asia-Pacific City Water Gully —— Currently clearing

Yulongwan Area —— Will start clearing on the 27th

Taichang Area —— Will start clearing on the 28th

Dongmei Area —— Will start clearing on the 29th

Century Area —— Will start clearing on the 30th

Mawlamyine Jiake Area —— Will start clearing on the 1st

Waw Lay (Walei) —— Will start clearing on the 5th

The Myanmar military stated that all areas currently undergoing "clearing operations" in Mawlamyine County will be completely cleared by December 10th, and this announcement is made to the public and the international community.

PS: Waw Lay (Walei) — This editor doesn't know the Chinese name, and those who know can leave it in the comments section.

#网友爆料 ➔ #NetizenExposure



#网友爆料：曝光西港凯旋国际，原 #自由女神 #华克山庄，园区 B1113 办公室，这个办公室做国内资金盘，一波下来一年时间工资分逼未发，资金盘老板：小林总，股东 大龙，大龙是现凯旋国际赌场老板康总手下马仔，资金盘大约30个人，现在已经结束关盘了，今年这个盘骗招了十几人进去后因顶不住报警的压力陆陆续续放了几个人，帮大龙找人的叫：二驴，同时也是赌场的叠码仔，买卖人口无数！

这家公司从果敢老街上来柬埔寨的，骗了十几个人到这个资金盘盘口，外号 沈星，在老街上来的，在老街就是帮公司专门打人的，来了这里，奈何道高一尺，魔高一丈。

以为上了十几个人就不需要自己敲键盘了，结果还是被大龙硬着让他自己也下来敲键盘，因为他的人都是骗样照，在柬埔寨玩你老街的这一套？你玩你妈啊，你这个杂种，出园区门小心点 被你骗的这些人 现在也已经有在国内实名举报你的！

18.2K 10:38 AM

#Netizen Exposure: Exposing [Sihanoukville Triumph International](#), formerly #StatueofLiberty #Walkershill, office B1113 in the park, this office was used for a Ponzi scheme in China. After a year of unpaid wages, the scheme's boss was "Little Lin," and the shareholder was "Da Long." Da Long is a henchman of "Kang," the current owner of Triumph International Casino. The scheme involved about 30 people and has now closed down. This year, the scheme recruited over a dozen people, but due to pressure from the police, some were released. The person who helped Da Long recruit people was called "Er Lv," who was also a junket operator at the casino, involved in countless human trafficking!

This company came to Cambodia from Kokang's Laogai district. They recruited over a dozen people to this Ponzi scheme. One person, nicknamed "Shen Xing," came from Laogai and was a hired gunman for the company. However, he was outmaneuvered here.

He thought he wouldn't need to type anymore after recruiting over a dozen people, but Da Long forced him to type as well, because his people were just using fake samples. Is this how you play the same tricks in Laogai in Cambodia? You son of a bitch! Be careful when you leave the park. Some of the people you scammed have already filed formal complaints against you in China!

“Netizen Exposure” is a great search term for finding more stories from inside the scam compounds.